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Enkel fråga – Halkbekämpning i Valbo 
Att Gävle kommun har en effektiv halkbekämpning och snöröjning är en 
grundläggande samhällsservice som måste fungera. Det gäller för alla 
trafikslag men är naturligtvis särskilt viktigt för den som använder permobil 
eller rullstol. Efter årsskiftet så har det blivit väsentligt sämre halkbekämpning i 
Valbo och vid ett tillfälle så snöröjdes det inte på flera dagar trots omfattande 
nederbörd.  

Med anledning av ovanstående frågar jag Erik Holmestig (C) 
följande: 

- Vilken uppföljning sker från Gävle kommun för att säkerställa att den entreprenör som 
sköter halkbekämpningen och snöröjningen följer det avtal som är tecknat med Gävle 
kommun? 
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